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ODVOZ TŘÍDĚNÉHO ODPADU 
 

Tříděný odpad je odvážen pracovníky Obce Světlá Hora v těchto dnech: 

pondělí 11. května 2015   20. týden 

pondělí 25. května 2015   22. týden 
 

POZOR!  Mezi tříděný odpad rozhodně nepatří pneumatiky!!! 

Jiný, než tříděný odpad, nevyvážíme!!! 
 

ODVOZ KOMUNÁLNÍHO ODPADU TS BRUNTÁL 
 

 Komunální odpad - popelnice - budou vyvezeny v těchto dnech: 

středa  13. května 2015   20. týden 

  středa  27. května 2015             22. týden 
 

Každý první čtvrtek v měsíci  od 13:00 do 15:00 hod  

v zasedací místnosti obecního úřadu poskytuje poradenskou činnost  

Městský úřad Bruntál, odbor sociálních věcí. 

Bližší informace Vám podá Olga Plesníková, sociální pracovník MěÚ Bruntál 

tel.: 554 706 159 
 

Oznámení občanům 
 

Provozní doba KNIHOVNY        Úterý od 15.00 hod do 18.00 hod.  

 

ORDINACE PRAKTICKÉ LÉKAŘKY  MUDr. Naděžda Ryšánková  
 

Světlá Hora: každý čtvrtek od 13.00 do 15.00  
 

Bruntál:    den  Odběry, EKG    ordinace  

Telefon.: 554 725 473  Pondělí 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 

Mob.: 606 792 754  Úterý                 -   13,00 - 16,30 

     St, Čt, Pá 7,00 - 8,00    8,00 - 11,30 
 

 

ORDINACE ZUBNÍ LÉKAŘKY MUDr. Božena Marková 
 

ORDINACE SVĚTLÁ HORA Tel. 554 737 007: 
 

 pondělí    8.00 – 15.00      

 úterý    8.00 – 15.00   

 středa    8.00 – 14.00    

 čtvrtek   8.00 – 14.00   

   pátek    8.00 – 12.00  
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Informace obecního úřaduInformace obecního úřadu  

Vážení spoluobčané! 

Máme za sebou první půlrok funkčního období nového zastupitelstva. Proběhlo několik 

zasedání zastupitelstva, ve skutečnosti jsme však kromě schválení rozpočtu moc věcí 

neudělali. Mrzí mne, že se mnohdy více mluví (případně píše do Zpravodaje), než jedná. 

Jak vlastně funguje zastupitelstvo v demokracii? Zásadně většinově. Mám-li nějaký 

názor, přednesu ho ostatním a svými argumenty je přesvědčím o jeho správnosti. Jedině 

tak získám ostatní zastupitele pro podporu mého názoru. To se projeví při hlasování. 

Pokud se něco odhlasuje, pak toto rozhodnutí většiny musí respektovat všichni. I toto je 

demokracie. Kolegové zastupitelé, kteří se prohlašují za „opozici“ (tento výraz nejen že 

nepoužívám, ale ani ho na obecní úrovni neuznávám!) neustále předhazují věci, které se 

dělají či dělaly špatně. Při každém jednání nebo při čtení příspěvku ve Zpravodaji vnímám, 

že každý jiný názor, než názor těchto zastupitelů, je špatný. To, že ostatní zastupitelé 

s nimi nesouhlasí, považují za porušování demokratických principů či diskriminaci. Kde 

berou jistotu, že jedině jejich názory a návrhy jsou ty správné? 

Zpravodaj je tiskovina vydávaná místní samosprávou určená k šíření informací 

důležitých pro občany (kontakty, kultura, sport, společenské akce, služby,…). Dříve jsme 

Zpravodaj nepotřebovali ani nepoužívali k tomu, aby jednotliví zastupitelé komentovali 

jednání kolegů nebo dokonce podsouvali občanům, jak kroky zastupitelstva vnímat. Každý 

občan se může jednání zastupitelů účastnit osobně (jednání jsou veřejná) a může vznášet 

dotazy, připomínky, návrhy. Vadí mi také znevažování práce předchozích zastupitelů, 

 

 

 

V. Vojtíšek  starosta obce     554 773 151 

M. Marková matrika, sociální služby, podatelna  554 773 150 

R. Soroková ev. obyvatel, pohledávky, byt.hospodářství  554 773 152 

M. Nováková účetní obce, pokladna       554 773 153 

Ing. J. Kukučka výstavba, živ.prostředí, pozemky, czechpoint554 773 155 

Z. Šamaj  pracovník obce     731 187 210 

Ing. L. Školoud lesník       734 326 507 
 

 www.svetlahora.cz e-mail: svetlahora@svetlahora.cz  fax: 554 773 159 

 

   DŮLEŽITÁ TELEFONNÍ ČÍSLA 

Policie ČR       158  

Záchranná služba      155  

Hasiči        150 

Jednotné evropské číslo tísňového volání:   112  

Zdravotnické informační centrum  553 777 777 - Tato služba je 

k dispozici 24 hod. denně, a mj. dostanete odpověď k lékařské pohotovostní službě, ale i 

případné odborné zdravotnické rady 

http://cs.wikipedia.org/wiki/Evropa
http://cs.wikipedia.org/wiki/Telefonn%C3%AD_%C4%8D%C3%ADslo
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někdy až urážlivé výroky na jejich adresu. V předchozích letech se leccos podařilo udělat. 

Dnes převládá pouze kritika a špatná nálada.  

Na některé příspěvky zastupitelů reagovat nechci, o něčem se však zmíním.  

Rozpočet obce: při sestavování vždy vycházíme z reálných čísel uplynulého roku. Výdaje 

plánujeme pouze tak, aby byl rozpočet vyrovnaný, tj. abychom nebyli v dluhu. Pokud se 

v průběhu roku podaří příjmy navýšit, ihned se rozpočtovým opatřením zvednou i výdaje. 

Nikdy nebudu vycházet z nějakých předpovědí „ekonomů“, že se ekonomice ve státě 

bude dařit výrazně lépe. Obrazně řečeno: dokud nemáme peníze na účtu, nemůžeme je 

utratit. Proto se dostávám do rozporu s názorem některých zastupitelů. Výsledky 

hospodaření obce v uplynulých letech potvrzují však správnost mého názoru – 

z červených čísel jsme se dostali do plusového stavu a dokonce si můžeme dovolit 

financovat řadu akcí bez nutnosti nevýhodných úvěrů.  

V předcházejících letech bylo některým zastupitelem neustále poukazováno na 

protizákonnost prováděných rozpočtových opatření, což vyvrcholilo tím, že tyto názorové 

rozpory jsme řešili 9. března i na Krajském úřadě v Ostravě. Vedoucí odboru kontroly 

krajského úřadu nám potvrdila můj názor, že rozpočtovým opatřením můžeme měnit 

schválený rozpočet jak v příjmové tak i ve výdajové části. Druhou spornou záležitostí je 

výše změn, které může provádět rada obce. Zde jsme se dozvěděli, že v souladu 

s usnesením zastupitelstva je rada kompetentní provádět změny v rozpočtu bez omezení 

výše. O všech takovýchto krocích je zastupitelstvo informováno; pokud by zastupitelé 

shledali pochybení v rozhodnutích rady, mohou svým usnesením pravomoci rady obce 

omezit. Třetí věcí, kterou jsme projednávali v Ostravě, bylo poukazování některých 

zastupitelů na možný střet zájmů: zda může zaměstnanec obce být současně zastupitelem. 

Ani v tomto bodě nenašel „kraj“ u nás žádné pochybení. Také jsme v Ostravě řešili cenu 

pozemků. Krajský úřad neshledal zásadní pochybení – cena je rozhodnutím zastupitelstva 

stanovena tak, abychom zvýhodnili trvale bydlící občany a předešli spekulativním 

nákupům. Pan Šimčík vznesl v Ostravě ještě několik dalších dotazů, ani v jednom případě 

však nebylo shledáno pochybení ze strany obce.  

Na posledním jednání zastupitelstva jsme se zabývali také připomínkou o možné 

diskriminaci některých občanů v „obecních“ bytech nebo při nájmech nebytových prostor. 

Vysvětlení: pokud občan řádně plní podmínky smlouvy (řádně platí náklady), nemá 

problémy s prodloužením smlouvy. Pokud někdo podmínky neplní, musí počítat s tím, že 

smlouvu bude mít prodlouženu třeba jen na další měsíc. Tak se obec, coby řádný 

hospodář, stará o pravidelné příjmy a brání zadlužování občanů. Vymáhání dluhů je dnes, 

jak víme, velmi složité. Neplatíš-li, nebudeš mít kde bydlet nebo podnikat. Jednoduché.  

Požární zbrojnice. Hlavním bodem několika posledních setkání zastupitelů bylo 

jednání o možné směně hasičské zbrojnice. S pořizováním nového vybavení hasičům 

původní zbrojnice nevyhovuje prostorově. Rozšíření zbrojnice je blokováno z jedné 

strany pozemkem p. Hrubého, z druhé strany garáží p. Maňákové. Navíc je zbrojnice ve 

velmi zlém stavu. Také jakákoliv prostá oprava by byla finančně nákladná a problém by 

nevyřešila. Budova zbrojnice navíc musí splňovat i poměrně přísné technické normy. 

Problém zbrojnice se řeší dlouhodobě (cca 5 let), každá z navrhovaných variant vždy 

narazila na nějaké potíže.  
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Nejvhodnějším řešením, se kterým přišli sami hasiči, je směna za budovu bývalého 

autoservisu. Tím by se vyřešily všechny nynější problémy. Pro tuto směnu hovoří i fakt, 

že všichni (!) zastupitelé na posledním jednání hlasovali pro nákup nového hasičského 

automobilu. Pokud nedojde ke směně objektů, nový automobil bude stát venku… 

Na závěr pozvánka: přijďte na jednání zastupitelstva. Přijďte za námi na radnici. 

V rámci svých časových možností vás se vším seznámím, vysvětlím chod úřadu, podám 

další informace. Pozvání platí pro zastupitele i všechny občany. Ono dobře se kritizuje, 

ale tím se většinou nic nikam neposune. Čekám, že místo řečnění přijdou „činy“! Už se 

těším. 

Přeji vám příjemné jarní dny! 

       Václav Vojtíšek, starosta  

 

ÚŘEDNÍ HODINYÚŘEDNÍ HODINY  

A PRACOVNÍ DOBAA PRACOVNÍ DOBA  

  

OBCE A OBECNÍHO ÚŘADU SVĚTLÁ HORAOBCE A OBECNÍHO ÚŘADU SVĚTLÁ HORA  

  
ÚŘEDNÍ HODINY PRO VEŘEJNOST 
 

Pondělí  7:00 – 11:30  12:00 – 16:30  

Středa  7:00 – 11:30  12:00 – 16:30 

 
PRACOVNÍ DOBA 
 

Pondělí  7:00 – 11:30  12:00 – 16:30 

Úterý   7:00 – 11:30  12:00 – 15:00 

v tento den bude matrika z technických důvodů až do odvolání uzavřena 

 

Středa   7:00 – 11:30  12:00 – 16:30 

Čtvrtek   7:00 – 11:30  12:00 – 15:00 

Pátek               7:00 – 11:30  12:00 – 14:30 

 

 

Upozornění redakční rady 
 

Vzhledem k platné legislativě se v následujícím období budou pracovníci obce 

obracet na jubilanty s dotazem, zda souhlasí se zveřejněním svého výročí ve 

společenské rubrice Zpravodaje.  

Obdobně budeme postupovat i v případě sňatků a narození dětí. 
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Výpis z usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva obce Světlá Hora 

konaného dne 13. 4. 2015 

 

Zastupitelstvo obce schválilo:                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                                     

 záměry na prodeje poz. parc.č. 771/11, 771/12, 771/13, 771/14, 771/15 a 771/16 

oddělených z pozemku parc. č. 771/2 trvalý travní porost o výměře 20. 892 m2, vše 

v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 prodej nově vzniklého pozemku  parc.č. 995/25 odděleného z pozemku parc.č. 

995/8 vše v k.ú. Světlá ve Slezsku 

 prodej nově vzniklého pozemku parc.č. 128/4 odděleného z pozemku parc.č.128/2 

vše v k.ú. Podlesí pod Pradědem  

 prodej nově vzniklého pozemku parc.č. 128/5 odděleného z pozemku parc.č. 128/1 

vše v k.ú. Podlesí pod Pradědem 

 přijetí dotací ve výši 50. 000,- Kč a 120. 000,- Kč z rozpočtu Moravskoslezského 

kraje na zabezpečení akceschopnosti jednotky SDH Světlá Hora 

 zapojit se do projektu s názvem „Nákup dopravních automobilů pro JPO“ jehož 

nositelem je Moravskoslezský kraj, přičemž vyčlení ze svého rozpočtu částku na 

financování spoluúčasti na tomto projektu, a to ve výši 15% přímých realizačních 

nákladů projektu, v maximální výši však 600. 000,- Kč 

 

Zastupitelstvo obce vzalo na vědomí: 

  zprávu o činnosti rady obce za období od 23. 2. 2015 do 13. 4. 2015 

 zápis z kontrolního výboru konaného dne 9. 3. 2015 

 

Zastupitelstvo obce zvolilo: 

 pro volební období 2014 – 2018 předsedu Osadního výboru Podlesí pí Danu 

Vláčilovou a členy tohoto osadního výboru pí Alenu Strakošovou a p. Oldřicha 

Kodedu 

 pro volební období 2014 – 2018 předsedu Osadního výboru Dětřichovice, MUDr. 

Radana Míčka a členy tohoto výboru p. Libora Kochana a p. Dana Pelikána 

 

Celé znění usnesení zastupitelstva obce najdete na webových stránkách obce 

http://www.svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení zastupitelstva obce 
 

Originály usnesení zastupitelstva obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. Marková) a je do 

nich možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, 

středa) od 7. 00 do 16. 30 hod.  
 

M. Marková, Obec Světlá Hora 
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Výpis z usnesení ze 6. schůze Rady obce Světlá Hora 

konané dne 15. 4. 2015 

 

Rada obce schválila: 

 uzavření pachtovní smlouvy na  pronájem pozemku parc.č. 1092/1 v k.ú. 

Dětřichovice 

 smlouvu o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního prostředí ČR v rámci 

Operačního programu Životní prostředí uzavřenou mezi Státním fondem životního 

prostředí ČR a Obcí Světlá Hora  o poskytnutí podpory – dotace ve výši 155 803,-

Kč na akci „Snížení energetické náročnosti objektu sportovního areálu“  

 vyhrazení trvalého parkovacího místa pro osobu zdravotně handicapovanou na poz. 

par.č.156/11 k.ú. Světlá ve Slezsku ve vlastnictví obce Světlá Hora 

 prominutí částky ve výši 24 874,-Kč,  tj. 10% podílu na způsobilých nákladech 

z dotace z Programu rozvoje venkova ČR , Zkrášlovacímu spolku Suchá Rudná na 

opravu kaple Nejsvětější Trojice v Suché Rudné 

 zpracování zjednodušené projektové dokumentace na akci "Venkovní fitness hřiště 

Světlá Hora" v lokalitě u stávajícího nového dětského hřiště a podání žádosti o 

dotaci  na tuto akci na Krajský úřad Moravskoslezského kraje  

 zpracování projektu na rekonstrukci místní komunikace „ Hynek – Daňkovi“, 

včetně mostku 
 

Rada obce vzala na vědomí: 

 zpracovaný návrh revitalizace ploch zeleně v obci Světlá Hora 

 informace starosty ohledně odmítnutí dovolání podaného Scottem L. Berggrenem o 

zaplacení částky 9. 925 000,-Kč s příslušenstvím (obecní lesy) Nejvyšším soudem 

ČR 

 zprávu o aktuálním hospodaření v obecních lesích  

 připomínky k provozu parkoviště před DPS ve Světlé Hoře 

 informace starosty o podaném trestním oznámení ve věci nejasností u veřejné 

zakázky „Oprava místních komunikací v obci Světlá Hora“ v roce 2014  
 

Rada obce doporučila zastupitelstvu obce schválit: 

 poskytnutí finančního daru  ve výši 50. 000,- Kč Zkrášlovacímu spolku Suchá 

Rudná, Suchá Rudná 64, Světlá Hora  
 

Rada obce uložila: 

 starostovi, projednat ve finančním výboru problematiku parkování vozidel před 

panelovými domy, eventuelně možnosti prodeje pozemků kolem panelových domů 

jednotlivým společenstvím vlastníků 

 starostovi, projednat ve finančním výboru pravidla provozování parkoviště před 

DPS 
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Celé znění usnesení rady obce najdete na webových stránkách obce  

http://www. svetlahora.cz/obecní úřad/ usnesení rady obce 

 

Originály usnesení rady obce jsou uloženy na OÚ (přízemí, M. Marková) a je do nich 

možno nahlížet, pořizovat si výpisy nebo jejich kopie, a to v úřední dny (pondělí, středa) 

od 7. 00 do 16. 30 hod.  

M. Marková, Obec Světlá Hora 

POZVÁNKA NA ZASEDÁNÍ ZASTUPITELSTVA OBCE 

 

Srdečně zveme všechny občany na 5. zasedání Zastupitelstva obce Světlá 

Hora, které se bude konat v pondělí 18. května 2015 od 17. 00  

v přístavbě MŠ Světlá 416 (přízemí) ve Světlé Hoře 

Program: 

1. Kontrola plnění usnesení ze 4. zasedání zastupitelstva obce konaného 

dne 18. 5. 2015 

2. Zpráva o činnosti rady obce od posledního zasedání zastupitelstva 

obce, tj. od 13. 4. 2015 do 18. 5. 2015 ( RO 6/2015 – 15. 4. 2015, RO 

7/2015 – 4. 5. 2015) 

3. Směna budovy č.p. 323 na pozemku p.č. st. 161 včetně příslušenství a 

pozemků p.č. st. 161, 201/1, 802/1 a 800/4 v k.ú. Světlá ve Slezsku 

(současná budova hasičské zbrojnice) v majetku Obce Světlá Hora, 

Světlá 374, 793 31 Světlá Hora za budovu č. p. 443 na poz. p.č. st. 322, 

včetně příslušenství a pozemků p.č. st. 322, 34/1, 34/2 a 1981 v k.ú. 

Světlá ve Slezsku (současná autoopravna) v majetku firmy ELAP v.d., 

Světlá 321, 793 31 Světlá Hora 

4. Výbory zastupitelstva obce – finanční výbor, kontrolní výbor, osadní 

výbory 

5. Jednací řád zastupitelstva obce  

6. Různé 

Těšíme se na Vaši účast. 

Václav Vojtíšek, starosta 
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 Příspěvky zastupitelů 
Publikováno bez korektur a zásahů redakční rady. Vyjadřují jen názory 

pisatele. 

 

VÍCE PENĚZ DO MÍSTNÍCH ČÁSTÍ 
Na  únorovém  zastupitelstvu,  předložila  naše  tzv.  „opozice“  návrh  na 

přerozdělování příjmů do místních částí a to následovně: 100% příjmů z daně 
z nemovitosti a 50% příjmů z prodeje majetku do místních částí obce, ze kterých 
byly tyto prostředky získány, což nám přijde férové. Náš návrh byl odložen 
s doporučením, aby byl tento návrh projednán se zástupci osadních výborů, kteří 
v době, kdy jsme tento návrh podali, nebyli zatím zvoleni. Na posledním 
zastupitelstvu již byla většina zástupců osadních výborů zvolena, proto se k tomuto 
tématu opět vracíme. Již několik let se potýkáme s problémem, kdy jednotlivé místní 
části naší obce nejsou spokojeny s tím, jaké prostředky se vynakládají na jejich 
údržbu a rozvoj a cítí se být opomíjeny. Myslíme, si že náš návrh na přerozdělování 
příjmů by mohl výrazně přispět k řešení tohoto problému. Že jdeme správnou 
cestou, nám potvrzují i reakce, které na naše příspěvky dostáváme. Na příklad 
starosta obce přibližně stejné velikosti, kterému se Zpravodaj dostal do ruky, nám, 
kromě jiných podpůrných připomínek, napsal: " Nechápu například odložení 
usnesení, že 100% z daně z nemovitostí a 50% z prodeje majetku půjde tam, kam 
patří, tedy do místních částí, kde byly vybrány. Samozřejmě, že rozumné osadní výbory 
budou pro".   

Pomocí nově zvolených osadních výborů se tedy znovu naskýtá šance zapojit 
naše občany z jednotlivých místních částí do dění v obci a zároveň zabránit 
diskriminaci těchto částí obce. Ty by prostřednictvím svých osadních výborů mohly 
navrhnout, kam je potřeba dané finanční prostředky směřovat. Jen lidé, kteří 
v určité oblasti žijí, nejlépe vědí, co je potřeba v místní části obce vylepšit, opravit, 
nakoupit atd. Chtěli bychom tímto na naše občany apelovat, aby se více zajímali o 
dění v obci, zapojili se do rozhodování o místních částech a aby využili svých 
zástupců k předkládání návrhů, které mohou pomoci vylepšit prostředí, ve kterém 
žijí. 

Andrea Meluchová, zastupitelka (souhlasí M. Hromádková, P. Skála, A. Šimčík, J. 
Zajac) 

 
ROZPOČET OBCE 2/2015 

     Zastupitelstvo má zákonem vyhrazenou pravomoc schvalovat rozpočet obce. U nás se 

rozpočet schvaluje na tzv. paragrafy (správa, hasiči, odpady, lesy, pozemky a další), které 

pak rada obce (RO) a OÚ rozděluje na jednotlivé položky dle účtové osnovy (mzdy, 

opravy, služby, elektřina, plyn aj). Samozřejmě zákon myslel i na možnost provádět 

změny v rozpočtu, které se provádí pomocí „rozpočtového opatření“. Zde již několik let 

mám nesoulad se starostou a zastupiteli, kteří jej podporují při provádění těchto opatření. 
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Proč? Zákony jasně říkají: ZO musí schválit rozpočet obce na kalendářní rok a na 

druhé straně RO musí zabezpečovat hospodaření obce podle schváleného rozpočtu, RO 

může provádět rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném ZO, RO se ze své činnosti 

odpovídá ZO. Když si vemu tato zásadní pravidla, tak je pro mne nepředstavitelné, že 

se u nás na obci prosadilo a pořád se na tom lpí, aby RO prováděla rozpočtové opatření 

v plném rozsahu (tj. bez stanového rozsahu!). PROČ S TÍM NESOUHLASÍME?  

1. ZO má být zákonným garantem mj. dodržování rozpočtu a hospodaření obce. Tím 

nyní nejsme a ZO je zcela vyšachováno z rozhodování na financování obce. 

2. ZO se tímto dobrovolně zbavilo své zákonné odpovědnosti. Proč tedy nemáme 

méně početné ZO, které by nahradilo RO? 

3. ZO darovalo radě bianko směnku k přesouvání finančních prostředků mezi různé 

paragrafy, bez kontroly a tím je hospodaření obce vloženo, přes náš nesouhlas, do 

rukou 5 radním a takové zřízení není kontrolovatelné a to určitě do demokracie nepatří! 

4. Starosta při schvalování rozpočtu každoročně říká, že záměrně podhodnocuje 

rozpočet předkládaný ke schválení na ZO o 10% pro možnou rezervu. Když si vezmeme 

fakt, že RO se schází měsíčně, tak nechápeme odmítání našeho návrhu pro limit do výše 

250.000,-Kč na jedno opatření, neboť nám početně vychází, že při ročním rozpočtu 

kolem 24 mil. korun je v možnosti RO provést v roce změny rozsahem vyšším jak 10% 

avizovaných starostou. 

5. Oblíbený argument je, že pověření provádět rozpočtové opatření v plném rozsahu na 

obci vzniklo na základě doporučení krajské kontroly k hospodaření za rok 2013! A pro 

složitost se to provedlo takto. Ale po návštěvě kraje (starosta, já a p. Zajac) nám vedoucí 

auditorů sdělila, že toto doporučení vzniklo proto, že u auditorů vznikla pochybnost, 

když odpovědná osoba obce jim nebyla schopna podat dostačující informace 

k předkládaným rozpočtovým opatřením, podle kterých obec prováděla změny 

v rozpočtu 2013 - zaúčtování! 

Alois Šimčík – zastupitel (souhlasí A. Meluchová, M. Hromádková, J. Zajac, P. Skála) 

 
 

Vážení spoluobčané, v minulém zpravodaji jsme Vám předložili několik našich úvah 

zastupitelů obce, neboť jsme přesvědčení, že Vy občané máte právo být informováni po 

celou dobu naší práce a nevidíme to jako nějakou předvolební kampaň, která je nám nyní 

předkládána, ale jako naší povinnost. Důležité pro naši práci zastupitelů, kterou jsme i 

předvedli na dubnovém zastupitelstvu je: zákonnost – prosazování zákonných norem a 

dodržování postupů při pravomocích pro obecní úřad a jednotlivé orgány obce, 

hospodárnost – v maximální míře využívat dotační programy, kdy jsme podpořili 

v dubnu investici do počítačového vybavení obce v částce přes 2 mil. korun, či nákup 

nového vozidla pro hasiče v částce do 3,8 mil korun přes dotace, kdy spoluúčast obce má 

být do 15% z rezerv obce, čímž by neměly být odložené již schválené investice do obce. 

Zde se chceme řídit heslem, kdy před hlasováním si každý z nás položí otázku „Udělal/

a bych stejnou transakci i doma ze svých vlastních, či naspořených prostředků, kterou 

mám zde schválit?“ transparentně a účelně – maximálně zveřejňovat a odůvodňovat 

kroky obce ve  zpravodaji, na webu, ke každému záměru dát dostatek informací a času 
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na reakci, zvýšit čas zastupitelům k přípravě na zastupitelstvo (ZO), předkládat kvalitní 

podklady pro rozhodování na ZO a umožnit více informacích pro občany před jednáním. 

Po jednání ZO zveřejňovat usnesení, zápis se jmenovitým hlasováním, jak a kdo 

hlasoval k jednotlivým usnesením, nediskriminovat občany při nájmech (ceny, doby 

nájmu), prodejích aj., či dokonce škatulkovat je do skupin.  Určitě se chceme chovat dle 

nálezu ústavního soudu z roku 2012, který říká: „Je vyloučeno, aby obec, jakožto 

územní společenství občanů majících právo na samosprávu a jsoucí veřejnoprávní 

korporací  hospodařila s jí vlastněným majetkem prostřednictvím svých volených 

orgánů tak, že by na prvý pohled pochybným charakterem tohoto hospodaření 

podlamovala důvěru občanů, kteří obec tvoří, v to, že její správa je správou ve 

prospěch obce a nikoliv ve prospěch jiných subjektů. Samostatné spravování obce 

zastupitelstvem neznamená, že by zvolené zastupitelstvo a představitelé obce stáli nad 

společenstvím těch, kteří je k výkonu samosprávy zvolili. Ti, kdo obec spravují, 

neměli by ztratit ani na okamžik ze zřetele, že nejsou majiteli obce a že správa obce 

není poručníkováním těch, kteří obec tvoří.“  

Pavel Skála – zastupitel (souhlasí A. Meluchová, M. Hromádková, J. Zajac, A. Šimčík) 

 

VÝZVA - ZJIŠTĚNÍ ZÁJMU OBČANŮ V MÍSTNÍCH ČÁSTECH O 

INTERNETOVÉ PŘIPOJENÍ  

 

Na základě podnětů občanů proběhlo začátkem dubna jednání 

s firmou MX – NET Telekomunikace s.r.o. z Bruntálu ohledně 

možností internetového připojení občanů z místních částí 

prostřednictvím této firmy. Vzhledem k tomu, že je nutné nejdříve 

zjistit kolika občanů v místních částech (Podlesí, Dětřichovice, 

Stará Voda a Suchá Rudná) by se tato záležitost týkala, vyzýváme 

občany, aby se nejpozději do 20. května 2015 hlásili na obecním 

úřadě (M. Marková, přízemí) nebo telefonicky na tel. č. 

554 773 150, popř. e-mailem na svetlahora@svetlahora.cz, se 

sdělením svého zájmu a nahlášením adresy svého domu či chaty. 

Firma MX-NET by poté lokalizovala jednotlivé zájemce a sdělila by, 

jaké by byly možnosti připojení jednotlivých domů či rekreačních 

objektů a v jakých cenových relacích. Pokud by byl zájem pro 

jednotlivé místní části dostatečný, obec bude rozšíření internetového 

připojení jednoznačně podporovat.  

 

M. Marková, Obec Světlá Hora 

 

 

 

mailto:svetlahora@svetlahora.cz
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Světelská pohoda Vás zve na 

Zahájení turistické sezóny na Rejvízu 
 

V sobotu 23. 5. se bude konat 12. ročník symbolického zahájení turistické sezóny na 

Rejvízu, tentokrát v duchu historických vojsk z období 7-leté války. 
Program: 

 Od 9,00 hod. pořadový nácvik vojsk. 

 Ve 13,00 hod. zahájení průvodu Rejvízem. 

 Ve 14,30 hod. bitva historických vojsk o Mechová jezírka. 

 V 15,00 hod. slavnostní odemykaní Mechových jezírek pastýř GILL 

Od 18,00 hod. tanec s živou hudbou a programem v sále Hotelu FRANZ 

 

Celý den program pro děti a dospělé, historický trh s ukázkami řemesel, živá hudba, 

speciality k jídlu a pití v prostoru bitvy i v místních restauracích. 

 

Světelská pohoda zajistí autobus, cena pro účastníky bude symbolická - 50 Kč na osobu. 

Závazné přihlášení a zaplacení 50 Kč v knihovně u paní Jedličkové každé úterý od 15-18 

hod. do 12. 5. Podle počtu objednáme malý nebo velký autobus. 
 

Odjezd v 10 hodin od Obecního úřadu a plánovaný příjezd asi v 17 hodin. 

 

        Monika Vilímcová 

 

 

Naše školy informují rodiče – a nejen je  

MMATEŘSKÁATEŘSKÁ  ŠKOLAŠKOLA  VEVE  SSVĚTLÉVĚTLÉ  HHOŘEOŘE  
 

Jaro – nejkrásnější období roku. Zatím se hlásí jen tak 

nesměle a trápí nás aprílové počasí, ale nám to nevadí. S 

dětmi si o jaru alespoň povídáme, zpíváme, učíme se básničky a vyrábíme a 

malujeme „jarní přírodu“ Při našich vycházkách „okukujeme“ jarní 

zahrádky a učíme se poznávat první jarní kytičky a mláďátka domácích 

zvířat. 
 

Na duben letos připadly i největší svátky jara Velikonoce a my jsme si ze školky domů přinesli 

spoustu pěkných výrobků na velikonoční výzdobu našich domovů. 

 

16. 4. 2015 se uskutečnil zápis do MŠ pro školní rok 2015-2016. Uzávěrka přihlášek je 7. 5. 

2015. 
 

Ve středu 22. dubna přijela do naší školky paní fotografka, abychom měli na jaro i školku 
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pěknou vzpomínku. 

 

V sobotu 25. dubna jsme přivítali na OÚ ve Světlé Hoře nové občánky naší obce veselým 

pásmem básní a písní s jarní tématikou. 

 

Co nás čeká? 
 

V úterý 5. května přijede do naší  MŠ divadlo s pohádkovým  příběhem  O vodníčkovi. 
 

Ve středu 6. května jedeme potěšit maminky Andělské Hory k jejich svátku programem 

veselých básní i písní. 
 

Ve čtvrtek 7. května zveme srdečně všechny maminky i rodinné příslušníky na besídku ke DNI 

MAMINEK. Přijďte se podívat na pásmo Zvířátka na statku. 
 

A nakonec ve čtvrtek 28. května zveme všechny na ŠKOLNÍ AKADEMII. Pevně věříme, že 

v tuto dobu bude již tělocvična opravena a k dispozici. 

 

DŮLEŽITÉ UPOZORNĚNÍ! 

V době hlavních prázdnin bude MŠ ve Světlé Hoře uzavřena od 6. 7. 2015 do 23. 8. 2015. 

Poslední týden prázdnin 24. 8. 2015 – 31. 8. 2014 bude provoz pro předem přihlášené děti. 

Běžný provoz pro všechny děti bude zahájen v úterý 1. září 2015 

    Vladislava Keilingová, učitelka MŠ   

 

ZZÁKLADNÍÁKLADNÍ  ŠKOLAŠKOLA  VV  AANDĚLSKÉNDĚLSKÉ  HHOŘEOŘE  

Měsíc duben byl měsícem řady aktivit, které nás přiměly k další práci.  

 

Dne 16. 4. 2015 jsme uspořádali tradiční výstavu výtvarných prací našich žáků, kteří se 

dopoledne svými dílky mohli pochlubit nejen svým spolužákům a učitelům, ale odpoledne 

pak i rodičům na třídních schůzkách.  

 

Opět s žáky realizujeme přesun obojživelníků, kdy každodenně žáby přenášíme do 

rybníka. Děkujeme pracovníkům města za postavení zábran na bezpečnějším místě, kdy 

se konečně naši žáci při aktivitě nepohybují po hlavní cestě, čímž se riziko střetu s vozidly 

minimalizovalo.  
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 Počty přenesených žab 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

V měsíci dubnu skládali naši deváťáci důležitou životní zkoušku – přijímací řízení na 

střední školy. Pevně věříme, že jsme je dobře připravili a že budou úspěšní stejně, jako 

jejich předchůdci v minulých letech.  

Rovněž naši žáci deváté třídy obdrželi výsledky republikových  srovnávacích testů 

Kalibro, kde byli také velmi úspěšní, zejména pak v češtině, ale nejvíce v angličtině, kde 

řada z nich skončila vysoce nad republikovým průměrem! 

Naši žáci jsou rovněž velmi dobří v šachu 

Oblíbenost „královské hry“ na naší škole roste. Velikonočního 

mistrovství se zúčastnilo rekordních 24 stratégů v zastoupení 

první až osmé třídy. 

V kategorii mladších žáků (1. - 5. třída) se na startovní listině 

ocitlo 10 jmen. Hrálo se švýcarským systémem na 5 kol s 

upravenými pravidly (pokud do 15 minut hry nebyla partie 

ukončena, vítězem byl vyhlášen hráč, který získal hodnotovou 

převahu alespoň 4 body). Zvítězil Jan Adámek ze 3. třídy před 

Adamem Rončákem ze 4. třídy (oba získali 4 body), Dorotou 

Bujnochovou z 1. třídy, Ondřejem Sorokou ze 3. třídy a Filipem Harazinem z 2. třídy (po 3 

bodech.)  

Starších žáků (6. - 8. třída) se utkalo čtrnáct (10 sedmáků a po 2 žácích ze 6. a 8. třídy). 

Hrálo se švýcarským systémem na 7 kol dle normálních pravidel bez časového omezení. 

Vedoucí postavení z Vánoc obhájil se ziskem 6 bodů a bez porážky Ondřej Hynek, 

sledovaný Petrem Makem (5 bodů) a Nikol Pivoňovou (4,5 bodu). Bramborovou medaili 

Datum Počet ropuch  

30.3.2015 18 

11.4.2015 10 

12.4.2015 446 

13.4.2015 21 

14.4.2015 22 

15.4.2015 6 

16.4.2015 315 

17.4.2015 233 

18.4.2015 7 
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vybojoval Radek Rončák a 5. místo patří Marii Metelkové (oba 4 body) - všichni ze 7. 

třídy.  

V červnu se bude konat třetí - poslední mistrovství naší školy v šachu pro rok 2014/2015. 

Jeho výsledky budou sečteny s dosud dosaženými za Vánoce a Velikonoce, a tak si na 

vyhlášení těch nejlepších šachistů školy za celý rok budeme muset ještě pár měsíců počkat.  

Jiří Bujnoch 

POMOHLI JSME DOBRÉ VĚCI. 

Když se na naši školu obrátila paní ředitelka firmy Pesos o.p.s. z Prahy – Strašnic s 

prosbou zapojit se do veřejné sbírky, jejíž výtěžek poslouží opuštěným a týraným pejskům, 

neváhali jsme ani na chvíli podpořit tento důležitý projekt. Nejen naši žáci, ale i jejich 

rodiče a pedagogové zakoupili proto drobné předměty v celkové výši 550 Kč. Jsem ráda, 

že i naše škola patří k té části naší společnosti, které nejsou lhostejné podmínky v útulcích 

a záchranných stanicích pro opuštěná, týraná a handicapovaná zvířata.  

Mgr. Lenka Bartoňková 

 Co nás čeká v nejbližší době?   

Naši nejmladší se chystají na besídky ke Svátku matek a také významnou akcí bude 

bezesporu školní akademie.  

Zapište si do kalendářů 

   5. května – Projekt Pohyb a strava, Hasík 

 11. května – ekologická soutěž Zlatý list 

 14. května – exkurze arboretum Nový Dvůr – VI. A a IX. A 

 28. května – školní akademie – bude-li opravena tělocvična  (budeme informovat 

včas na školním webu) 

http://zsandel.net/profily/jiri_bujnoch.pdf
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Informace ze školní jídelny 

Platbu za stravu na měsíc červen můžete uhradit v posledním 

květnovém týdnu v pondělí 25. května 2015 od 7:00 do 13:00 

v kanceláři jídelny v ZŠ v Andělské Hoře. Splatnost bezhotovostních 

převodů je 23. května. Další zájemci o bezhotovostní platby by se 

měli ozvat hned na počátku měsíce! 

Mgr. Jan Vavřík, ředitel školy 

  

Zprávy ze školní meteorologické stanice 

Období: 21. 3. – 20. 4. 2015 
 

 

Název stanice: Andělská Hora     Nadmořská výška: 675 m n. m.   

Zeměpisná šířka: 50° 06' s. š.        Zeměpisná délka: 17° 24' v. d. 

 

 

 

Letošní jaro je opravdu aprílové, jak dokazuje počasí během 

minulého měsíce. Prožili jsme jaro, léto, podzim i zimu. 

Tato skutečnost se projevila jak bílými Velikonocemi, tak i 

přerušením každoročního pochodu žab z Annabergu do 

Andělskohosrkého rybníka na přelomu března a dubna. 

Teploty se pohybovaly v studených a teplých vlnách. Srážky 

jsme zaznamenali během chladnějších dnů. Vítr se 

pohyboval převážně v rozmezí od 5 do 15 m/s.  

  Mgr. Eva Kyšová 

 

 

Naměřené hodnoty meteorologických veličin v období 

21. 3. – 20. 4. 2015 

  datum hodnota 

Nejnižší naměřená teplota  (°C) 23. 03. - 5,4 

Nejvyšší naměřená teplota  (°C) 15. 04.  19,6 

Nejvyšší úhrn srážek           (mm) 30. 03.   26,9 

Nejvyšší rychlost větru       (km/h)   01. 04.     24,1 



Strana 17 

KVĚTEN 2015 

 

 

 



Strana 18 

KVĚTEN 2015 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



Strana 19 

KVĚTEN 2015 

 

 

 

Kácení máje 

proběhne v závěru května u areálu TJ. O přesném čase budou občané 

informováni na plakátech a obecním rozhlasem 

Světelská pohoda 

POZVÁNKA NA PIETNÍ AKT  

K 70. VÝROČÍ OSVOBOZENÍ OBCE 
 Obec Světlá Hora srdečně zve občany na pietní akt k 
70. výročí osvobození naší obce Světlá Hora. 

Položení kytice se uskuteční v pondělí 7. května 2015 

v 15.00 hodin. Pro všechny, kteří mají zájem se 
položení kytice k této významné události naší historie 
zúčastnit, je sraz před budovou obce. 

 

 

 

 

 

 

 

 

Vzpomínáme…... 

Stále vzpomínáme…. Chybíš nám. 

 
Dne 1. května 2015 vzpomeneme 1. výročí úmrtí 
pana  

Josefa Michálka. 
 
Kdo jste ho znali, věnujte spolu s námi tichou 
vzpomínku. 
                                         Manželka a děti s rodinami 
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Společenská rubrika 
Blahopřejeme občanům, kteří v měsíci květnu 

oslaví svá životní jubilea 
 
81 let - Martin Hoško, Dětřichovice 
81 let - Arnošt Sohr, Světlá 
80 let - Marie Kutláková, Světlá 
77 let - Růžena Václavíková, Světlá 
74 let - Josefa Andrysová, Světlá 
74 let - Julie Gůrová, Světlá 
73 let - Josef Kortiš, Světlá 
71 let - Jiří Grund, Světlá 
70 let - Anna Nedbalová, Světlá 
65 let - Bohuslava Szukalská, Světlá 
65 let - Jindřiška Šťastná, Dětřichovice 
65 let - Jiří Komárek, Světlá 
65 let - Květoslav Chytil, Světlá 
 

Vítáme Vás mezi námi…. 
 Terezka Hlaváčková 

Natálka a Tadeášek Barčíkovi 

 

Blahopřejeme novomanželům…. 
Jiří Snášel a Zuzana Hájková 

 
Navždy odešli…. 
 Peter Jakša 
 Libuše Jakšová 
 

Copyright © Obec Světlá Hora, 2015. 

Evidováno jako periodický tisk územního samosprávného celku pod číslem 

MK ČR E 10598. 

Vyšlo 1. května 2015 v nákladu 640 výtisků. Vychází měsíčně.  

Uzávěrka dalšího čísla je v pondělí 25.5.2015!!!  

Schůzka redakční rady je 25.5.2015 v 15.30 hod. 

Graficky zpracovala Radka Soroková 

Veškerá placená inzerce je redakčně neupravena. 


